
Generalforsamling d. 16/1 2024 i Hsf i Kolding.

Til stede er 9 personer: Morten Lorenzen, Elin, Solveig, Søren, Inger Boe, Brian, Helle, Inger
St. og Asger.

1. Morten Lorenzen blev dirigent.
2. Inger St. blev referent.
3. Dirigenten:

a. Det konstateres, at generalforsamlingen er lovligt varslet.
b. Som stemmetællere valgtes Morten og Inger St.
c. Morten beretter, at bestyrelsen har valgt at afslutte samarbejdet med

kassereren, som ikke har stillet op til overdragelse af regnskabet, han har
ikke ingenting foretaget sig vedr. regnskabet, og det har ikke været muligt at
få kontakt med ham på trods af gentagne forsøg og hans løfter herom.
Generalforsamlingen er enig i, at samarbejdet med kassereren må ophøre.

4. Formanden, Elin, aflægger beretning. Da der ved sidste generalforsamling var
formandsskifte, var der i foråret 2023 kun et lille program. I efteråret har der været
foredrag med Gert Rune, foredrag og koncert på Godset med hjerneforsker og
professor i musik Peter Vuust. Der har været Novemberfest, afholdt på Paraplyen og
Cafétræf den sidste onsdag i måneden. Det har givet problemer, at regnskabet ikke
blev ført, men Solveig er trådt til og har udfærdiget et regnskab. Da lokalforeningen i
perioden uden kasserer ikke havde adgang til bankkontoen, idet både formand og
kasserer skal være til stede ved udbetalinger, har hovedforeningen udlånt et beløb.
Forsamlingen godkender formandsberetningen.

5. Solveig gennemgår regnskabet og oplyser, at der på kontoen er ca. kr. 7.000.
Regnskabet forelægges blot til orientering på generalforsamlingen. Det skal
færdiggøres før 1. februar, og skal godkendes d.13.-14/4 på
repræsentantskabsmøde.

6. Foreningens program:
a. Foråret 2024 indeholder Rejseoplevelser v/ Søren Berthelsen, Tur til

Christinero i Christiansfeld, oplæg v/ Dorte Jacobsen på CSV, foredrag i
hjerneugen, Cafétræf og sommerafslutning.

b. Efteråret 2024: Tur i naturen v/ naturvejleder Fie, oplæg om Astrid Lindgren,
m.v.

c. Søren Berthelsen foreslår, at foreningens arrangementer foregår på CSV.
Inger Boe foreslår at engagere en sanger, Dyveke, som har været brugt i Nr.
Bjert kirke, hvor der kan fås oplysninger om hende. Helle foreslår, at der på
facebook-gruppen oplyses om relevante foredrag, kurser eller andet, som
andre foreninger eller organisationer afholder.

7. Der fremlægges budget. Budgettet er ikke i balance, men da vi skal bruge af vores
stående beholdning, forventes det at kunne balancere. Budgettet godkendes af
generalforsamlingen.

8. Der er ingen indkomne forslag. Der er ligeledes ingen forslag til
repræsentantskabsmødet. På et kommende bestyrelsesmøde skal det drøftes, om
bestyrelsen har forslag.

9. Valg: Elin (formand) og Inger St. er på valg. Asger og Carsten er ikke på valg.
a. Elin genvælges og Inger genvælges.
b. Søren stiller op til bestyrelsen, og han vælges ind.



c. Solveig fortsætter som kasserer indtil en anden findes, dog uden at deltage i
bestyrelsesarbejde i øvrigt. Helle Madsen tilbyder at være kasserer, hvis vi får
behov.

d. Charlotte ønsker ikke at fortsætte som suppleant. Inger Boe er villig til at
fortsætte som suppleant.

10. Evt.
a. Morten Lorenzen anbefaler Hjerneskadeforeningens liste på hjemmesider

med foredragsholdere, og nævner specifikt Kenneth Kinatowski.
b. Morten Lorenzen vil, når han har modtaget referat fra denne

generalforsamling, kontakte politiet m.h.p. at nu tidligere kasserer
tilbageleverer foreningens PCér samt materiale til brug for regnskabet.

c. Morten L. oplyser, at der mellem Sundhedsstyrelsen og sygehusene er lavet
en aftale om, at sygehusene skal gøre hjerneskadeforeningens materiale
tilgængeligt for hjerneskadede patienter.

11. Referat v/Inger St.


